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Írásbeli kérdés

Lezsák Sándor úr
az Országgyűlés elnökének feladatait ellátó alelnö k
részére

Helyben

Tisztelt Alelnök úr !

„A Malév dolgozóinak bére s juttatásai.” címmel, az Országgyű lésről szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani Németh Lászlóné nemzeti fejlesztés i
miniszterhez. Kérdésemre a választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Asszony!

A Malév Magyar Légiközlekedési Zártkörűen Működő Részvénytársaság (MALÉV Zrt.) hazánk nagy
tradíciókkal rendelkező nemzeti légitársasága volt, amely jelentős közép-európai légi fuvarozási
tevékenységet vépzett, 22 repül őgépével a világ 83 városába szállította utasait .
Nemzeti légitársaságunk 2012 . február 3-án repülési tevékenységét felfüggesztette, ezt követően a
Fővárosi Törvényszék 2012 . február 14-én végzésével megállapította a MALÉV Zrt .
fizetésképtelenségét és elrendelte a társaság felszámolását .
E sajnálatos helyzet következtében családok megélhetése és egzisztenciája került veszélybe, mivel a
jogosult munkavállalókkal szemben fennálló bértartozás kielégítésének mértéke a Bérgarancia Alapró l
szóló 1994. évi LXVI. törvény rendelkezései alapján legfeljebb a tárgyévet megelőző második év –
Központi Statisztikai Hivatal által közzétett – nemzetgazdasági havi bruttó átlagkeresetének ötszöröse .
Ebbő l következően a fenti összeget meghaladó mértékű – a munkavállalókat jogszabály alapján
megillető – követelések kielégítése bizonytalan, teljesítésükre kevés esély mutatkozik.

Tisztelt Miniszter Asszony !

A MALÉV Zrt. dolgozói esetében van-e esély arra, hogy ne kizárólag a Bérgarancia Alapból igénybe
vehető összeg mértékéig kerüljenek kifizetésre a munkavállalókat megillet ő járandóságok, hanem a
hatályos munkajogi szabályozás alapján őket megillető teljes összegben és formában? Tervezi-e a
Kormány valamilyen intézkedés megtételét a munkavállalókat megillető járandóságok teljes körű és
mértékű kifizetésére?

Várom Miniszter Asszony megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. május 4 .
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